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Punkter från förra protokollet
Veckans bana: Vi vill styra upp det via ett schema. Måste finnas en ansvarig från
sektionen eller utsedd av sektionen. Vi vill gärna köra onsdagar. Vi beslutar att lägga
ut inlägg i samträningsgruppen om för att fråga om det är någon medlem som kan ha
ansvar för det vid de tillfällen vi har det. Cecilia ansvarar för att göra schema.

Sandsäckar: Vi insåg att vi har ca 26 säckar mer än behov just nu. Sofie och Sandra
fixar detta på söndag.

Hinderlagning och försäljning: Balansen med matta limmades förra året men är
inte i skick nu. Vi vill inte laga den igen. Limmar vi igen och säljer eller hur gör vi? Elin
tar med frågan till styrelsen. Yvonne lagar de A-hinder och gungor som sedan säljs
tex på Tradera. Deadline: till nästa hinderutflytt. Vi säljer de gamla hala tunnlarna när
de andra hindrena säljs.

Plasthindren är numera ute, vi utvärderar efter sommaren genom en fråga i
samträningsgruppen till medlemmarna om vad de tyckt. Vi behöver också samla
underlag för att ha mer kött på benen i frågan. Vem ansvarar för att samla
information? Mathilda är ansvarig.

Årshjulet
Inget aktuellt just nu.

Att göra-listan
Vi diskuterade idén med att ha en att göra-lista på hemsidan. Dock landade vi i att vi
tror att det bästa för att få medlemmarna att utföra uppgifter för klubbens räkning är
att vi:

- Anordnar städdagar där det finns en person som är ansvarig för att delegera
uppgifter och dela in folk i grupper. Vi anser att det är en god idé att locka med mat
och att bygga bana för träning efteråt samt att påminna om att medlemmar ska
använda belöningssystemet. Då det kommit fram att poäng inte har kommit in kollar
Elin upp att systemet funkar.

- Genom sektionens arbete delegerar uppgifter till medlemmar genom att skriva inlägg
om vad som behöver göras i samträningsgruppen/hemsidan.

- Ser till att uppgifter som behöver göras genomförs i samband med aktiviteter, t.ex.
veckans bana.

UDM - detaljplanera
○ Domare: Malin Öster / Tobias Digréus
○ Blåbär & öppen



○ Köpa in bana? Ida Cronebäck / Amanda Sjölander / Sabina Håkansson -
Agnes ansvarar för inköp.

○ Rosetter - Mathilda, Elin skickar inlogguppgifter
○ Funkisschema - gå igenom mallen på nästa möte

Halkskydd till tunnelsäckar
- Vi testar att fixa hemmagjorda på några av de tunnelsäckarna vi har. Sandra tar reda

på lämpligt material, skriver en text till Elin som lägger ut i agilitygrupper på fb för att
ta reda på vad som är lämpligt material om någon gjort samma grej tidigare.

- Om vi köper in istället är ett förslag att köpa bara till ingångs-säckarna på tunnlarna
för att hålla nere kostnader. Vi diskuterar även ett alternativ som kallas för “Tunnel
hugger”.

Plats för A-hindrets pinne
Vi kom inte fram till något beslut gällande detta då vi ser flera olika saker gällande
förvaringen av detta. Därför kom vi inte fram till något beslut vid detta möte, utan
bordlägger den till nästa.

Om den förvaras utomhus finns risken att någon höjer/sänker
hindret när det är för blött ute vilket gör att det är stor risk för att hjulen behöver
saneras ordentligt innan det tas in igen i höst. Vi ser inte heller att det är en lösning
att ha den på någon krok längs med staketet då den troligen hamnar i gräset tillslut
och/eller kommer bort ändå.

Om den förvaras på en krok eller liknande under hindret:
- Smidigt att kunna använda hjulen utomhus
- Hur fäster vi kroken/pinnen?
- Kommer informationslapp om att inte använda vid våt mark läsas?
- Är det fortfarande stor risk att den kommer bort? Hur enkelt och kul är det att

köpa en ny isf?

Om den förvaras i containern som nu:
- Containern är låst, det är enklare att flytta hindret utan att hämta pinnen
- Känns lite tråkigt att ha ett hinder med hjul som inte används med den

funktionen (även om det bara gäller utomhus).

Blåbärstävling i sommar
Klasser: Blåbär och björnbär
Datum: 29/6 - Sofie och Sandra arrangerar.
Mathilda kollar blåbärsrosetter.

Sätta upp skyltar med hinderinformation
Elin uppdaterar dokumenten ytterligare efter feedback från sektionen.

Slalombågar - laga eller slänga?
Frågan bordlägges till nästa möte.



Vilka workshops vill vi ha?
Frågan bordlägges till nästa möte.

Tävlingar 2025
○ Vilka domare?

■ Elin och Sofie frågar Emma Broberg, Tobias Sjöberg, Petra Patcha,
Tina Karlsson.

○ Datum
■ 6/6 och 7/6 (Sverigehoppet)

○ Klasser
■ Klass 1 och klass 3 2xho 2xag
■ Lagtävling i vinter, Sofie kollar samarbete med Söderköping

Klubbmästerskap
○ Datum: 29/8 2024
○ Domare: Sofie kollar med Lydia.


